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Dotyczy: rozszerzenia koncepcji obwodnicy Ostropy i możliwości odciążenia ulicy Kozielskiej 
 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym możliwości rozszerzenia koncepcji budowy 

obwodnicy Ostropy. Aktualnie prace są na etapie uzyskiwania wymaganych pozwoleń i decyzji. 

W związku z rozpoczęciem pac dotyczących budowy przedmiotowej drogi, pragnę zwrócić uwagę na 

rosnący problem ulicy Kozielskiej, która stanowi aktualnie jedyną drogę łączącą centrum miasta 

z dzielnicą Brzezinka. Ulica ta w godzinach szczytu zmaga się z bardzo intensywnym ruchem drogowym 

i coraz częściej występującymi zatorami, co powoduje opóźnienia w kursowaniu autobusów miejskich 

i dojazdach / powrotach Mieszkańców. Mając powyższe na uwadze uprzejmie proszę o udzielenie 

odpowiedzi na pytania: 

1. Czy możliwe jest rozszerzenie koncepcji budowy obwodnicy Ostropy o drogę w kierunku 

Starych Gliwic i Brzezinki, jako drogi równoległej i odciążającej ulicę Kozielską? Proponuję 

przeprowadzenie analizy możliwości połączenia nowo projektowanej obwodnicy Ostropy 

z ulicą Kresową, co w mojej ocenie powinno znacząco odciążyć ulicę Kozielską. 

2. Czy możliwe jest wykonanie analizy przedstawionej propozycji? 

3. Jeżeli nie jest możliwe wykonanie przedmiotowej propozycji jako rozszerzenia projektu 

budowy obwodnicy Ostropy, to czy możliwe jest rozważenie jej jako odrębnej koncepcji? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

Andrzej Chodorowski 
  Radny Rady Miasta Gliwice 


